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OBČINA ILIRSKA BISTRICA           

Občinski svet 
 

 

 

 

Z A P I S N I K 
z nadaljevanja 17. seje Občinskega sveta Občine Ilirska Bistrica, ki je bila 

27. 6. 2013 ob 16.32 uri v sejni sobi Občine Ilirska Bistrica 
 

Prisotni člani OS: Dušan Grbec, Robert Ujčič, Borut Rojc, Vlado Hrvatin, Zora Anuša Balazs, Rok Jenko, Ivo 

Tijan, Igor Batista, Vojko Tomšič, Sebastijan Ferlež, Rudolf Celin, Alojz Bubnič, Primož Rojc, Zdravko Kirn, 

Igor Štemberger, Sonja Koren Čeligoj, Ivan Simčič, Danica Novak Jurač, Anton Šenkinc, Vojko Mihelj 

 

Odsotnosti članov OS med sejo: Rok Jenko (- 13 minut), Igor Batista (- 3 minute), Primož Rojc (- 30 minut), 

Anton Šenkinc (- 39 minut) 

Odsotni člani OS: Barbara Kogovšek (opr.), Anton Frank (opr.), Tjaša Logar Vrh (opr.)  

 

Prisotni sodelavci občinske uprave: Emil Rojc, župan, Andreja Derenčin, direktorica občinske uprave; Tina Kocjan, 

vodja oddelka za gospodarstvo in finance, Zdenka Tomažič, vodja oddelka za družbene dejavnosti, Dragica Kastelic 

Boštjančič, vodja oddelka za gospodarsko infrastrukturo; Sabrina Pirih, višja referentka 

 

Prisotni novinarji: predstavniki TV Galeja  

 

Nadaljevanje seje Občinskega sveta Občine Ilirska Bistrica je sklical Emil Rojc, župan (v nadaljevanju 

besedila župan). Za nadaljevanje seje Občinskega sveta Občine Ilirska Bistrica je bil predlagan naslednji 

DNEVNI RED: 

7. Obravnava osnutka Odloka o proračunu Občine Ilirska Bistrica za leto 2013 

8.  Obravnava osnutka Odloka o zaključnem računu proračuna Občine Ilirska Bistrica za leto 2012 

9. Vprašanja in pobude 

 
Župan je za vodenje nadaljevanja 17. seje občinskega sveta pooblastil Vojka Tomšiča, podžupana (v 

nadaljevanju besedila Vojko Tomšič, podžupan). Vojko Tomšič, podžupan, je ugotovil, da je na seji 

Občinskega sveta Občine Ilirska Bistrica (v nadaljevanju besedila OS) od 23-ih članic in članov OS 

prisotnih 19, zato je OS sklepčen in lahko veljavno odloča. Predlagal je nadaljevanje 17. seje Občinskega 

sveta Občine Ilirska Bistrica s 7. točko dnevnega reda: Obravnava osnutka Odloka o proračunu Občine 

Ilirska Bistrica za leto 2013. 

 

7. točka: Obravnava osnutka Odloka o proračunu Občine Ilirska Bistrica za leto 2013. 
Vojko Tomšič, podžupan, je predlagal, da občinski svet nadaljuje z delom z odgovori občinske uprave na 

»zahtevke za dodatna pojasnila in obrazložitve« na 9. in 10. strani predlogov sprememb in zahtevkov za 

dodatna pojasnila in obrazložitve, ki jih je Zdravko Kirn v imenu svetniških skupin vložil na 17. seji 

občinskega sveta 20.6.2013 pri obravnavi letošnjega občinskega proračuna. Zdravko Kirn je predlagal, da 

ostane 11.000 € za prireditve ob praznikih (vezano na odgovor 3/1), v zvezi z Vaškim domom na Pregarjah 

(vezano na odgovor 4/1) pa, da se projekt in porabo sredstev predstavi občinskemu svetu in da se z deli ne 

nadaljuje, dokler o nadaljevanju del občinski svet ne sprejme ustrezen sklep ter da se pri vodovodnem 

omrežju (vezano na odgovor 7/3) zabeleži za kateri vodovod gre. V razpravi so sodelovali Vojko Mihelj, 

Primož Rojc, ki je predlagal, da se sredstva za delovanje galerije znižajo za polovico, Danica Novak 

Jurač, Igor Batista, Zora Anuša Balazs in Sebastijan Ferlež.  

Dodatna pojasnila na odgovore v zvezi z »zahtevki za dodatna pojasnila in obrazložitve« so dali Vojko 

Tomšič, podžupan, župan, Tina Kocjan, vodja oddelka za gospodarstvo in finance (v nadaljevanju 

besedila Tina Kocjan), in Dragica Kastelic Boštjančič, vodja oddelka za gospodarsko infrastrukturo (v 

nadaljevanju besedila Dragica Kastelic Boštjančič).   

Zdravko Kirn je predlagal spremembe vezane na predlog popravkov osnutka proračuna Občine Ilirska 

Bistrica z dne 21.6.2013, ki ga je pripravila občinska uprava, in sicer, da se pri projektih OB038-13-0003 

»Cesta Trpčane« in OB038-07-0331 »Vodnikova ulica in Kettejeva ulica«, sredstva za izvedbo projektov 
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ne smejo zagotoviti iz naslova zadolževanja, najde naj se drugi vir, npr. v breme kapitalskih prihodkov; pri 

OB038-13-0001 »Rekonstrukcija Vaškega doma Pregarje«, se doda besedilo »…po predstavitvi in sklepu 

občinskega sveta.«; pri proračunski postavki 4001808 »Javni zavod JSKD« želijo besedilo obrazložitve, ki 

so ga predlagali; v zvezi z letnim načrtom razpolaganja z nepremičnim premoženjem pa, da se kompleks 

Sviščakov izloči iz prodaje, stanovanji v Adamičevi ulici prodata obe hkrati ali nobeno, stavba na 

Bazoviški 10 pa se proda v celoti za potrebe javnih služb, s tem da se predhodno uredi prostore za 

taborniško društvo in da se tabelo letnega načrta razpolaganja s stvarnim premoženjem opremi s kvadraturo 

in ceno na m
2
. Dodatne obrazložitve na dane predloge sta dala Vojko Tomšič, podžupan, in župan. V 

razpravo so se vključili Primož Rojc, Igor Štemberger, Vojko Mihelj, Anton Šenkinc, ki je predlagal, da 

se letni načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem dopolni s podatki iz veljavne uredbe in obrazložil svoj 

glas proti predlaganemu osnutku proračuna. Razpravljali so še Zdravko Kirn, Vojko Tomšič, podžupan, 

župan, Anton Šenkinc, Vojko Mihelj, Danica Novak Jurač, Igor Batista in Tina Kocjan, ki je 

pojasnila, da se v petem odstavku 6. člena Odloka o proračunu Občine Ilirska Bistrica za leto 2013 popravi 

odstotek povečanja posameznega projekta v NRP na 10%.         

 

Vojko Tomšič, podžupan, je ob 18.12 uri prekinil sejo OS zaradi odmora. Vojko Tomšič, podžupan, je 

ob 18.27 uri ugotovil, da je od 23-ih članic in članov OS prisotnih 19, zato je OS sklepčen in lahko 

nadaljuje s sejo.  

 

Vojko Tomšič, podžupan, je pri projektih OB038-13-0003 »Cesta Trpčane« in OB038-07-0331 

»Vodnikova ulica in Kettejeva ulica«, predlagal, da se zagotovi sredstva za izvedbo projektov v letu 2013 v 

višini 96.280 € (61.143 € se prerazporedi iz parkirišča za pošto, 19.151 € ostane pri investiciji mosta 

Podgraje, 8.636 € ostane pri investiciji kanalizacije Podgrad II. faza, 3.000 € iz občinskega glasila, 4.350 € 

iz galerije). Pri projektu »Ceste Trpčane« se v letu 2013 zagotovi 68.880 € in v letu 2014 11.120 €. V 

razpravi so sodelovali Vlado Hrvatin, Vojko Tomšič, podžupan, in Igor Štemberger, ki je želel, da se po 

odločanju o osnutku letošnjega proračuna pripravi čistopis in obrazložil vzdržane glasove na osnutek 

proračuna. Razpravljali so še Tina Kocjan, ki je iz razprave povzela spremembe in dopolnitve letošnjega 

občinskega proračuna, Dragica Kastelic Boštjančič, Igor Batista, Anton Šenkinc in Vojko Mihelj. V 

okviru razprave so člani občinskega sveta soglašali, da se jim pošlje le čistopis popravkov osnutka Odloka 

o proračunu Občine Ilirska Bistrica za leto 2013. Po zaključeni razpravi je Vojko Tomšič, podžupan, dal 

na glasovanje    

 

SKLEP (št. 1) 

1. Sprejme se osnutek Odloka o proračunu Občine Ilirska Bistrica za leto 2013 z dogovorjenimi 

spremembami in dopolnitvami. Čistopis sprememb in dopolnitev osnutka Odloka o proračunu Občine 

Ilirska Bistrica za leto 2013 prejmejo člani občinskega sveta po elektronski pošti do 1.7.2013 do 13. ure. 

2.  Sklep stopi v veljavo takoj.  

Pri glasovanju je bilo prisotnih 20 članov občinskega sveta. »ZA« predlagan sklep je glasovalo 8 članov 

občinskega sveta, »PROTI« je glasoval 1 član občinskega sveta. Sklep je bil sprejet. 

 
Vojko Tomšič, podžupan, je po glasovanju prekinil točko dnevnega reda. 

 

8. točka: Obravnava osnutka Odloka o zaključnem računu proračuna Občine Ilirska Bistrica za leto 2012 

Tina Kocjan je predstavila osnutek Odloka o zaključnem računu proračuna Občine Ilirska Bistrica za leto 

2012. Navedeni osnutek odloka je priložen arhiviranemu zapisniku. Vojko Tomšič, podžupan, predsednik 

odbora za družbene dejavnosti, Robert Ujčič, predsednik odbora za gospodarstvo in finance, Vlado 

Hrvatin, namestnik predsednice odbora za urejanje prostora in infrastrukturo, in Igor Batista, predsednik 

odbora za stavbna zemljišča, stanovanjske zadeve in poslovne prostore, so posredovali stališča odborov, ki 

so priložena arhiviranemu zapisniku. V razpravi so sodelovali Sebastijan Ferlež, Ivo Tijan, ki ga je 

zanimalo, kje je poročilo nadzornega odbora, Rudolf Celin, Zdravko Kirn, ki se je pridružil mnenju 

Tijana in obrazložil svoj glas proti sprejemu zaključnega računa za lansko leto, Vojko Tomšič, podžupan, 

in Anton Šenkinc, ki je obrazložil svoj glas proti sprejemu zaključnega računa za lansko leto. Po 

zaključeni razpravi je Vojko Tomšič, podžupan, dal na glasovanje       

 

SKLEP (št. 2) 
1. člen 

Sprejme se osnutek Odloka o zaključnem računu proračuna Občine Ilirska Bistrica za leto 2012 z vsemi 

prilogami. 

2. člen 
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Sklep stopi v veljavo takoj. 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 18 članov občinskega sveta. »ZA« predlagan sklep je glasovalo 9 članov 

občinskega sveta, »PROTI« je glasovalo 8 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet. 
 

SKLEP (št. 3) 

1. člen 

Osnutek Odloka o zaključnem računu Občine Ilirska Bistrica za leto 2012 se preoblikuje v predlog. 

2. člen 

Sklep stopi v veljavo takoj. 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 18 članov občinskega sveta. »ZA« predlagan sklep je glasovalo 8 članov 

občinskega sveta, »PROTI« je glasovalo 8 članov občinskega sveta. Sklep ni bil sprejet. 
 

9. točka: Vprašanja in pobude 
Vojko Mihelj 
Še enkrat je vprašal glede dokončanja širokopasovnega omrežja v Knežaku. Zanimalo ga je, ali je to 

končano. Okrog njegove hiše in njene okolice vidi, da je ostalo nedokončanih kar prej del. 

 

Danica Novak Jurač 

Dala je že predlog, da občinska uprava prouči možnost za pripravo projekta plačevanja položnic brez 

provizije. Zanimalo jo je, če se je kaj naredilo na tem. 

Župan je pojasnil, da se čaka le na sprejem občinskega proračuna za letošnje leto. 

 

Ivan Simčič 

Glede na sprejeto začasno financiranje je prosil za pismeni odgovor, če bo negativen odgovor glede 

razpisov za šport, kulturo in krajevne skupnosti, če bo pozitiven pa bomo vsi pozitivno presenečeni. 

Vojko Tomšič, podžupan, je pojasnil, da se bo šlo v razpis po sprejetju letošnjega proračuna, ker je 

upanje, da bo sprejet. 

 

Sonja Koren Čeligoj 
Dala je pobudo, da se uredi (podere ali popravi) bivšo brivnico in tržnico na Titovem trgu. 

 

Zdravko Kirn 
Pridružil se je pobudi Vojka Mihlja s posebnim opozorilom, da je v Podgradu na nekaterih mestih optični 

kabel povlečen med drevesi, kjer bodo verjetno prihajale težave ob neurjih in upa, da je v pogodbi 

določeno, da se bodo take težave reševale na škodo izvajalca del in ne občanov, ki bodo prizadeti zaradi 

takih dogodkov.  

Vojko Tomšič, podžupan, je pojasnil, da se je občina zavarovala pred takimi posledicami in da bo napake 

na omrežju odpravljal upravljavec omrežja.  

 

Sebastijan Ferlež 
Zanimalo ga je, ali bi se dalo bistriške ležeče policaje kako dodelati oziroma najti kako rešitev, da pri 

prehodu na plastiko ne bi bilo stopničke. 

 

Igor Batista 

V letošnjem letu prihaja do velike škode po divjadi. Krajani, predvsem kmetje, so v veliki nemilosti, ker 

niso enakopravni pogajalec za izterjavo škode po divjadi s strani lovskih družin. Predlagal je, da župan 

ustanovi tričlansko komisijo, ki bo ugotovila nastalo škodo in se bo pogodila z lovsko zvezo in lovskimi 

družinami in bo na tak način nudena pomoč kmetom, ki jim je bila v letošnjem letu narejena velika škoda 

na kmetijskih površinah. Enaka ali pa še večja škoda pa se pričakuje tudi v jesenskem času. 

Župan je predlagal, da občina formira sklad iz katerega bi se kmetom pomagalo delati zaščitne ograje. 

 

Zora Anuša Balazs 

Posredovala je pobudo staršev vozačev za gimnazijo. Zanimalo jo je, če je kakšna možnost, da bi avtobus 

dijake v slabem vremenu pripeljal na obračališče – parkirni prostor blizu gimnazije. 

 

Ivo Tijan 

1.  Glede krožišča Spetič, ga je zanimalo, kdaj bo končano (zadnji sloj asfalta). 

2.  Pridružil se je skrbi glede širokopasovnega omrežja. Zanimalo ga je, če je ta projekt dejansko končan 

(kje in kako). Izrazil je veliko zaskrbljenost glede kvalitete izvedenih del (v Rozmanovi ulici - zarezali v 
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asfaltno površino 15 do 20 centimetrov globoko, nekje tudi po sredini ceste, položili kabel in vprašanje 

kaj bo, ko pride prva zima in se asfalt obrabi). 

3.  Meseci in leta minevajo, dogodki se vrstijo, komisija za mednarodno in medobčinsko sodelovanje pa ne 

deluje. Predsednica te komisije je odstopila, novega predsednika pa še ni, zato poziva občinsko upravo, 

da skliče ustanovno sejo te komisije in razpravlja o aktualnih dogodkih. Če ne želijo tega narediti, naj 

pridejo na občinski svet s predlogom za ukinitev te komisije, pa bodo o tem razpravljali na občinskem 

svetu. 

 

Glede na to, da je veliko vprašanj vezanih na širokopasovno omrežje, je Vojko Tomšič, podžupan, 

predlagal, da se pripravi pismeno poročilo o tem projektu.  

 

Robert Ujčič  

1. V imenu tistih, ki se vozijo na delo v druge kraje Slovenije, ga je zanimalo, kje v Ilirski Bistici bi se 

dalo urediti parkirišče za dnevne vozače. 

2.  Zanimalo ga je, kaj je z nedokončano investicijo pri Petrolu, ki je je že nekaj časa v nespremenjenem 

stanju.  

3.  Zanimalo ga je, kaj je s prostori davčne uprave oziroma davčno upravo, ki se po novem seli v Postojno. 

Občane zanima, kako se bo zadeve reševalo. 

 

 

 

Vojko Tomšič, podžupan, je ob 19.14 uri sejo OS prekinil.  

 

 

Potek seje je z video kamero posnel Zavod TV Galeja Ilirska Bistrica (TV Galeja).
   
 

 

 

 

Zapisnik sestavila:       Emil Rojc, župan 

Sabrina Pirih         

po pooblastilu  

Vojko Tomšič, podžupan 

 
 

 

Številka: 011-24/2013 

Ilirska Bistrica, 19. 7. 2013 
 


